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Motion till årsmötet 2012 

Jag vill lyfta frågan om föreningens drift av vandrarhemmen i Holmögården och på Bergudden och att 

vi diskuterar frågan på årets årsmöte.  

Verksamheten innebär ett omfattande arbete med underhåll, utrustning, städning, bokning och 

omhändertagande av gäster, vattenhämtning m.m. Detta utförs ideellt av ett antal styrelsemedlemmar 

med närstående samt av Lars B och mig och av anställda ungdomar under vissa sommarveckor. 

Boendet är uppskattat av många och behövs för våra Holmöturister. Det bästa vore dock att driften 

sköttes av en entreprenör med möjlighet att utveckla verksamheten mera och att kanske kunna 

kombinera den med matservering, utflyktsarrangemang och annat som gästerna frågar efter. 

Under senare år har ”paketerbjudanden” efterfrågats alltmer, där boende, mat, cyklar, utflykter m.m. 

kan beställas. Som ideellt arbetande föreningsmedlemmar och med andra arbeten och uppdrag 

dessutom räcker inte tiden och orken till för att kunna uppfylla dessa önskemål så som verksamheten 

drivs idag. 

Vandrarhemsverksamheten har av tidsskäl också inkräktat alltmer på föreningens övriga syfte vilket 

enligt stadgarna är att verka för att Holmön bibehålls och utvecklas som en levande kulturbygd. 

Samarbete med alla som kan främja föreningens syften samt ta egna initiativ som gagnar bygden och 

dess utveckling. En del av tidigare programverksamhet som medlemskvällar med program, 

utställningar m.m. har fått stryka på foten. 

Jag föreslår att vi efter diskussion om frågan på årsmötet ger styrelsen i uppdrag att undersöka vilka 

möjligheter som kan finnas till eventuell annan huvudman för driften av främst Berguddens 

vandrarhem.  Verksamheten på Holmögården bör anpassas till vad som i övrigt gagnar denna som vår 

hembygdsgård. 
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